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Abstract (en)
[origin: WO9000272A1] Said wristwatch is comprised of a strap (1) including a housing (2) for the module (3), the module and a ring fastener (7), the
profiled extremities (6) of which cooperate with the toes (4) of the module to secure the module. The two parts (8 and 10) of the clasp are linked to
the strap by means of two excentrical clamps (11). Said clasp allows the developed length of the wristwatch to be adjusted.

Abstract (fr)
La montre-bracelet a bracelet amovible et interchangeable se compose d'un bracelet (1) comportant un logement (2) pour le module (3), du module
et d'une bague de fixation (7) dont les extrémités profilées (6) assurent le maintien du module par coopération avec ses ergots (4). Les deux
parties (8 et 10) du fermoir sont rattachées au bracelet par I'intermédiaire de pinces excentriques (11). Le fermoir permet un réglage de la longueur
développée de la montre-bracelet.
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